

GRDXKN® and ION Honored with Design & Innovation Award 2025

Date: January 2025

Location: Munich, Germany

GRDXKN®'s cutting-edge technology has once again proven its worth, this time in ION's innovative Scrub Select cycling jersey. The product has been awarded the prestigious Design & Innovation Award 2025, a recognition of excellence in real-world performance.

The Design & Innovation Award is not just another award - it is a rigorous real world evaluation process. Over 6,000 hours of testing by international journalists, professional riders and industry experts have been invested in evaluating the most innovative products of the year. This year's winners include the ION GRDXKN® Scrub Select jersey, which excelled on challenging terrain such as the Herrensteig trail at Plan de Corones and the Fanes-Sennes-Prags Nature Park.

A Breakthrough in Skin Protection for Riders

The ION Bike Jersey GRDXKN® Scrub Select offers a unique solution for riders seeking additional protection without sacrificing comfort or ventilation. Strategically placed GRDXKN® inserts in the elbow and shoulder areas enhance skin protection, while the lightweight and breathable fabric ensures maximum comfort.

A Word from Bastian Müller, Founder of GRDXKN®

"I am particularly proud of this award because our product has proven itself to professionals through real-world tests in authentic conditions. My hope is that GRDXKN will establish itself as a standard for protection across all manufacturers in the long term."

GRDXKN®

GRDXKN® is a 4D printing technology that enables the printing of functions. At the same time, the weight of the textiles remains low and the flexibility high. The integrated, volumizing material is abrasion-resistant and impact-absorbing (tested). The printing technology transforms substrates into intelligent textiles. This cohesive material combination creates new application fields for textiles. The EU patent has been granted.

ION (Boards & More GmbH)

ION stands for well thought-out and innovative sports equipment that combines passion and design. The brand develops products that are not only functional, but also reflect the enthusiasm for the sport. ION offers a wide range of bike clothing, shoes, backpacks and protectors.

For more information about GRDXKN® and the 4D printing technology, visit the company's website: <https://grdxkn.com>

Links & Info:

- Website: <https://grdxkn.com>
- Press: <https://grdxkn.com/presse/>
- Contact: Claudia Casagrande
Phone: +49 151 681 67089
E-Mail: presse@grdxkn.com

GRDXKN® und ION mit dem Design & Innovation Award 2025 ausgezeichnet

Datum: Januar 25

Ort: München, Germany

Die zukunftsweisende Technologie von GRDXKN® hat sich erneut bewährt, diesmal im innovativen Radtrikot Scrub Select von ION. Das Produkt wurde mit dem prestigeträchtigen Design & Innovation Award 2025 ausgezeichnet, einer Anerkennung für herausragende Leistungen in der Praxis.

Der Design & Innovation Award ist nicht einfach eine weitere Auszeichnung - es ist ein strikter Bewertungsprozess in der realen Welt. Über 6.000 Teststunden internationaler Journalisten, professioneller Fahrer und Branchenexperten wurden investiert, um die innovativsten Produkte des Jahres zu bewerten. Zu den diesjährigen Gewinnern gehört das ION GRDXKN® Scrub Select Trikot, das auf anspruchsvollem Terrain wie dem Herrensteig am Kronplatz und im Naturpark Fanes-Sennes-Prags überzeugt hat.

Ein Durchbruch beim Abschürfschutz für Biker

Das ION Bike Jersey GRDXKN® Scrub Select bietet eine einzigartige Lösung für Fahrerinnen und Fahrer, die zusätzlichen Schutz suchen, ohne auf Komfort oder Belüftung verzichten zu müssen. Strategisch platzierte GRDXKN®-Einsätze im Ellbogen- und Schulterbereich verbessern den Hautschutz, während das leichte und atmungsaktive Material für maximalen Komfort sorgt.

Ein Wort von Bastian Müller, Gründer von GRDXKN: „Ich bin besonders stolz auf diese Auszeichnung, da sich unser Produkt im Praxistest unter authentischen Bedingungen bei Profis bewährt hat. Ich hoffe, dass sich GRDXKN langfristig als herstellerübergreifender Schutzstandard etablieren wird“.

Über GRDXKN

GRDXKN® ist eine 4D-Drucktechnologie. Sie ermöglicht den Druck von Funktionen. Gleichzeitig bleibt das Gewicht der Textilien gering und die Flexibilität hoch. Das integrierte, volumenbildende Material ist abriebfest und stoßabsorbierend (getestet). Die Drucktechnologie verwandelt Substrate in intelligente Textilien. Diese kohäsive Materialkombination schafft neue Anwendungsfelder für Textilien. Das EU-Patent wurde erteilt.

Über ION

ION (Boards & More GmbH) steht für durchdachte und innovative Sportartikel, die Leidenschaft und Design vereinen. Die Marke entwickelt Produkte, die nicht nur funktional sind, sondern auch die Begeisterung für den Sport widerspiegeln. ION bietet eine breite Palette an Bike-Bekleidung, Schuhen, Rucksäcken und Protektoren.

Weitere Informationen zu GRDXKN® und der 4D-Drucktechnologie finden Sie auf der Website des Unternehmens: <https://grdxkn.com>

Links & Info:

- Presse: <https://grdxkn.com/presse/>
- Kontakt: Claudia Casagrande
Phone: +49 151 681 67089
Email: presse@grdxkn.com